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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 
 

I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie ogólnodostępnej toalety w Parku Rataje. 
 

 
 Szanowny Panie Prezydencie. 
 
 Dzięki środkom finansowym zabezpieczonym przez Radę Osiedla Żegrze, na terenie Parku Rataje w 
2024 roku ustawiono toaletę przenośną toi toi. Ponadto w budżecie Miasta Poznania na rok 2024 
zabezpieczono środki finansowe na budowę stałej, ogólnodostępnej toalety na terenie Parku Rataje 
(400.000,00 zł). Z uzyskanych od radnych osiedlowych informacji wynika jednak, że pojawiły się problemy 
dotyczące lokalizacji stałego obiektu w związku z czym budowa toalety opóźni się.  
 
 W związku z faktem, iż Rada Osiedla Żegrze nie została powołana i nie ma możliwości zabezpieczenia 
środków finansowych na toi toi w Parku Rataje na 2025 rok, a toaleta w tym miejscu jest bezwzględnie 
potrzebna wnioskuję o zabezpieczenie środków finansowych w ramach budżetu Miasta Poznania na rok 
2025 celem jej ustawienia także w roku 2025. Ponadto proszę o informację z czego wynikają opóźnienia  
w budowie stałej toalety oraz kiedy planowane jest rozpoczęcie prac w tym zakresie. 
 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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